
 
 

 

 

 

Möte LK 2014-04-15, Örnsköldsvik 
 

Närvarande: Jörgen Sondell, Ulf Niederbach, Hans-Åke Dahlqvist, Karl-Gunnar Häggkvist. 

 

1. Mötet öppnas. 

 

2.  Sekreterare Jörgen, justerar gör Hans-Åke Dahlqvist. 

 

3. Sammanfattning av årets distriktskamper. 

 ICA-Cup i Ulricehamn: 

 Lång resa, svårt att göra sig rättvisa i spåret första tävlingsdagen. Bör planeras för att åka 

en dag tidigare. 

 Ulricehamn tar ut överpriser för boende och mat, blir jättedyrt för de som ska delta. 

Påtalat av Ulf N i skrivelse till SSF. 

 

 FOLKSAM Cup i Östersund: 

 Anna fick förhinder – Sara Lindström ryckte in som ersättare men det är svårt att komma 

in så sent i processen, kände inga ungdomar osv. Tungt för Ulf att genomföra tävlingen 

mer eller mindre ”solo”. 

 Sent återbud från en åkare från Sollefteå gjorde att vi hade en åkare för lite hela helgen. 

Alla kostnader kvarstår dessutom, måste lösas av dennes klubb eller åkaren själv. Viktigt 

att uppdatera policydokument med vad som gäller kring dessa saker. Hade sjukanmälan 

kommit in tidigare hade vi kanske kunnat få in ett WildCard. 

 

4.  Vi behöver nya ledare till Distriktslagen inför nästa säsong. Det behövs två stycken helst en 

 av varje kön. Ulf finns kvar som stöd i organisationen.  

 

5.   Vi behöver köpa in nya tävlingsdressar till distriktslagen, de gamla har tappat stretchen och 

 fladdrar som segel på åkarna. Ulf tar fram ett förslag med pris till Styrelsen att ta beslut om. 

 Ulf tar även fram förslag på Beachflaggor att ha med på distriktskamperna mm. 

 Vi behöver se över finansieringen av våra distriktslag, sponsorer efterfrågas. 

 

6.   Planering av Tinget: 

 Kallelse: Jörgen skickar ut en preliminär kallelse med en påminnelse om att skicka in 

 motioner och att lägga in tävlingsansökningar i SSF-TA. I kallelsen eftersöks även förslag på 

 nya ledare till Distriktslagen.  

 

 Dagordning: Jörgen sammanställer en ny dagordning som skickas ut tillsammans med 

 inkomna motioner ca 10 dagar före tinget. 



  Vi utgår från den gamla dagordningen men gör ändringar under punkterna; 

 Kommunstafetten – där krävs ett nytt grepp. Hur ska det se ut i framtiden? 

 ICA- Folksam Cup  - Hur löser vi finansieringen, Sponsorer? 

 Etik och Moral - stryks som egen punkt. 

 Tävlingskalendern – se över om det går att göra någon samordning med 

granndistrikten. 

  

7.   Mötet avslutas. 

  

Vid pennan: Jörgen Sondell   Justeras: Hans-Åke Dahlqvist 


